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Po raz kolejny uÅ¼yczam swoich Å‚am, aby mógÅ‚ siÄ™ wypowiedzieÄ‡ ktoÅ› inny. Pani Beata 
Kumanek spisaÅ‚a na gorÄ…co swoje wraÅ¼enia, które dopiero dziÅ› odkryÅ‚em w rubryce "Napisz
do mnie". Rzadko do niej zaglÄ…dam, stÄ…d to opóÅºnienie. A poniewaÅ¼ autorka zwraca
uwagÄ™ na coÅ›, co faktycznie umyka nam wszystkim w tej politycznej przepychance, bo tak to
trzeba nazwaÄ‡, dlatego oddajÄ™ jej gÅ‚os. Ale to za chwilÄ™. A propos opóÅºnienia - obiecaÅ‚em
PaÅ„stwu cztery odcinki Å›ledztwa w sprawie licytacji Emiry, a na razie sÄ… tylko dwa. OtóÅ¼ kiedy
zamieszczaÅ‚em dwa pierwsze odciniki, miaÅ‚em juÅ¼ w rÄ™ku wywiad z amerykaÅ„skim
aukcjonerem, Gregiem Knowlesem, jakiego udzieliÅ‚ amerykaÅ„skiemu portalowi "Arabian Horse
World". Niestety, moment opublikowania tego wywiadu w USA opóÅºnia siÄ™ z jakichÅ› -
nieznanych mi - powodów, co blokuje teÅ¼ opublikowania polskiego tÅ‚umaczenia tegoÅ¼ wywiadu
na moim blogu. Tak siÄ™ bowiem umówiliÅ›my, Å¼e bÄ™dÄ™ mógÅ‚ zamieÅ›ciÄ‡ polskie
tÅ‚umaczenie tego wywiadu, ale oczywiÅ›cie nie mogÄ™ tego zrobiÄ‡ przed tymi, z których
uprzejmoÅ›ci mam skorzystaÄ‡. A muszÄ™ skorzystaÄ‡, bo Greg Knowles nie odpowiedziaÅ‚ na
moje pytania, które mu bezpoÅ›rednio wysÅ‚aÅ‚em. A wiÄ™c czekamy.Marek Szewczyk

Z uÅ›miechem o Dniach Konia Arabskiego Witam serdecznie!  
 Uprzejmie proszÄ™ o zamieszczenie poniÅ¼szego tekstu jako optymistycznego wkÅ‚adu do
burzliwej dyskusji na temat tegorocznej aukcji koni arabskich w Janowie.
 We wszystkich komentarzach dotyczÄ…cych Pride of Poland 2016 i ÅšwiÄ™ta Konia Arabskiego
dominujÄ… same narzekania i personalne rozgrywki. PiÄ™kne, dzielne i mÄ…dre konie arabskie
zeszÅ‚y na plan dalszy. Tymczasem to wÅ‚aÅ›nie dziÄ™ki tym wspaniaÅ‚ym koniom, impreza ta
okazaÅ‚a siÄ™ dla mnie cudownym i niezapomnianym przeÅ¼yciem. MogÅ‚am zobaczyÄ‡ z bliska
ukochane konie arabskie z polskich hodowli. ChciaÅ‚abym podsumowaÄ‡ imprezÄ™ w samych
pozytywach z punktu widzenia zwykÅ‚ego widza, nie naleÅ¼Ä…cego do tzw. "Å›rodowiska". 
 1. CaÅ‚e wydarzenie byÅ‚o doskonale zorganizowane. Nie byÅ‚o Å¼adnych zatorów, wszystko
przebiegaÅ‚o sprawnie. Toalet nie brakowaÅ‚o, byÅ‚o czysto i schludnie. 
 2. Narodowy Pokaz Koni Arabskich w piÄ…tek, sobotÄ™ i niedzielÄ™ pokazaÅ‚, Å¼e stadniny nie
sÄ… "w ruinie". Przeciwnie. Konie z Janowa prezentowaÅ‚y siÄ™ wspaniale. Wielkie sÅ‚owa
uznania dla Kamila Biernata i caÅ‚ej janowskiej zaÅ‚ogi za doskonaÅ‚e przygotowanie koni.
NajwiÄ™ksze wraÅ¼enie zrobiÅ‚y na mnie Prunella i Pamina, czempionka i wiceczempionka klaczy
mÅ‚odszych pochodzÄ…ce z Janowa, oraz równieÅ¼ janowski ogier Albano, czempion ogierów
starszych i Best in Show. 
 3. Nikt nie wspomina o sympatycznym otwarciu aukcji Pride of Poland. Na wstÄ™pie ogÅ‚oszono
zwyciÄ™zcÄ™ kategorii najlepszy prezenter i najlepszy trener. ZostaÅ‚ nim chÅ‚opak z MichaÅ‚owa
(PaweÅ‚ Syliwoniuk - przyp. M.Sz.). Gdy laureat pojawiÅ‚ siÄ™ na ringu, wbiegli za nim koledzy ze
stadniny i zaczÄ™li podrzucaÄ‡ do góry swego nagrodzonego wspóÅ‚pracownika. ByÅ‚ to bardzo
miÅ‚y przejaw koleÅ¼eÅ„stwa wÅ›ród pracowników stadniny MichaÅ‚ów i niezwykle sympatyczny,
spontaniczny gest. 
 4. Nie mogÄ™ pominÄ…Ä‡ poniedziaÅ‚kowej Parady Stadniny Janów Podlaski, gdzie
zaprezentowano zjawiskowego ogiera czoÅ‚owego Pogrom oraz jego piÄ™kne potomstwo z
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rocznika 2015, jak równieÅ¼ tegoroczne ÅºrebiÄ™ta po Pogromie z mamami. Istna uczta dla
miÅ‚oÅ›ników konia arabskiego. A co najwaÅ¼niejsze. Nowy dyrektor stadniny w Janowie, profesor 
SÅ‚awomir Pietrzak uhonorowaÅ‚ i zaprezentowaÅ‚ na zakoÅ„czenie Parady zaÅ‚ogÄ™ janowskiej
stadniny, której naleÅ¼Ä… siÄ™ olbrzymie brawa za codziennÄ…, ciÄ™Å¼kÄ… i ofiarnÄ…
pracÄ™ przy koniach. Od staÅ‚ych bywalców wiem, Å¼e coÅ› takiego zdarzyÅ‚o siÄ™ po raz
pierwszy. 
 5. Na koniec chciaÅ‚am serdecznie podziÄ™kowaÄ‡ Pani Profesor Krystynie Chmiel, która w
poniedziaÅ‚kowy ranek zechciaÅ‚a podzieliÄ‡ siÄ™ bezcennÄ… wiedzÄ… z obcÄ… sobie osobÄ… i
w trakcie "otwartych stajni" zaszczyciÅ‚a mnie fachowym komentarzem na temat oglÄ…danych koni.
Pani Profesor jest osobÄ…, której wiedza o koniach arabskich jest olbrzymia. Jest to równieÅ¼
osoba, która te konie kocha, a dobro konia arabskiego w Polsce jest dla niej wartoÅ›ciÄ…
najwyÅ¼szÄ…. Bierzmy z niej przykÅ‚ad! 
 ReasumujÄ…c, przeÅ¼yÅ‚am w Janowie cztery cudowne dni celebrujÄ…c piÄ™kno Polskiego
Konia Arabskiego. ByÅ‚o wspaniale!  Beata Kumanek
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